

LORD OF THE LOST

The Heartbeat of The Devil EP – 06.05.2022

German genrefluid visionaries **LORD OF THE LOST** return in 2022 with a new EP, ***The Heartbeat of The Devil!*** Out May 6, 2022 via Napalm Records, the EP not only features two versions of its title track, which was first released on the band's most recent full-length – the conceptual masterpiece **JUDAS** – but three cover songs encompassing the band's free-thinking attitude. The EP follows both **JUDAS** (2021, #2 GER) and **Thornstar** (2018, #6 GER), which repeatedly solidified **LORD OF THE LOST** as visionaries unafraid to express themselves outside of the norm. Their nonconformism is undoubtedly a key point of their attraction and distinction, and their sophisticated sonic universe sets them apart from all other bands in the genre, which manifests the Germans as controversial in the best possible sense.

The Heartbeat Of The Devil begins with the single version of "The Heartbeat of The Devil", and closes with a striking piano version of the same song. Rounding out the center of the EP are three cover versions of iconic songs: "Children Of The Damned" by **Iron Maiden**, who **LORD OF THE LOST** will support on 18 dates of the band's European tour after the release of the EP, "Judas" by **Lady Gaga**, an artist that has inspired Chris Harms – the musical mastermind of **LORD OF THE LOST** – for years and "Wig In A Box" from famed rock musical **Hedwig and the Angry Inch**. These iconic songs are reinvented and transformed by the dark atmosphere of **LORD OF THE LOST**'s trademark sound.

LORD OF THE LOST kehren 2022 mit ihrer neuen EP ***The Heartbeat of The Devil*** zurück! Die EP enthält nicht nur zwei Versionen des Titeltracks, sondern auch drei Coversongs, die den Freigeist der Band widerspiegeln. Die Originalversion von „*The Heartbeat of The Devil*“ entstammt dem 2021 veröffentlichten Konzeptalbum **JUDAS**, das mit einer top Chart-Platzierung das bisher erfolgreichste Werk in der Geschichte der Band darstellt. ***The Heartbeat of The Devil*** erscheint am 06. Mai 2022 via Napalm Records und folgt auf die beiden Studioalben **JUDAS** (2021, #2 GER) und **Thornstar** (2018, #6 GER), die **LORD OF THE LOST** als musikalische Visionäre ohne Furcht vor Genre Grenzen und mit einem künstlerischen Ausdruck außerhalb von bestehenden Normen zeigen. Es ist genau diese Attitüde, die zweifelsohne einen wichtigen Teil der künstlerischen DNA von **LORD OF THE LOST** ausmacht und durch den Erfolg eindrucksvoll Bestätigung erhält. Das ausgeklügelte Klanguniversum hebt sie dabei von allen anderen Bands des Genres ab, was die St. Paulianer als kontrovers im besten Sinne manifestiert.

The Heartbeat Of The Devil beginnt mit der Single-Version des gleichnamigen Stücks und endet mit einer markanten Piano-Version desselben Songs. Dazwischen erwarten den Hörer drei Coverversionen kultiger und sehr unterschiedlicher Hits: "Children Of The Damned" von **Iron Maiden**, die **LORD OF THE LOST** nach der Veröffentlichung der EP

bei 18 Terminen ihrer Europatournee begleiten werden, "*Judas*" von **Lady Gaga**, einer Künstlerin, die Chris Harms - das musikalische Mastermind von **LORD OF THE LOST** - seit Jahren inspiriert und "*Wig In A Box*" aus dem berühmten Rockmusical **Hedwig and the Angry Inch**. Alle drei Songs haben **LORD OF THE LOST** um ihren klassisch-düsteren Sound erweitert und somit klanglich neu definiert.